
Rada Miejska w Woj niczu 
Radni 

Protokół nr V/2024 

V Sesja w dniu 14 sierpnia 2024 
Obrady rozpoczęto 14 sierpnia 2024 o godz. 07:30, a zakończono o godz. 09:20 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Budyn 
2. Wojciech Derlaga 
3. Joanna Kapusta 
4. Aneta Kawa 
5. Łukasz Kossacki-Lytwyn 
6. Henryk Kuboń 
7. Marek Kuboń 
8. Sylwester Latawski 
9. Józef Osmęda 
10. Tadeusz Pawlina 
11. Karol Pitek 
12. Janina Sosin 
13. Jan Szczerba 
14. Robert Wróbel 
15. Renata Wycykał 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Aneta Kawa otworzyła V sesję Rady Miejskiej w Wojniczu. 
Poinformowała, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Pozostanie na sali obrad jest domniemaną zgodą na 
prezentowanie swojego wizerunku i rejestracji głosu. 
Powitała wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. Wiceburmistrz, Panią 
Mecenas, pracowników i Kierowników Urzędu Miejskiego, państwa Sołtysów oraz 
oglądających transmisję internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ —zarządziła sprawdzenia quorum. Po dokonaniu 
sprawdzenia quorum Przewodnicząca stwierdził prawomocność obrad. 
W sesji wzięło udział 14 Radnych. 
Nieobecny był Radny p. Robert Wróbel. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając - Skarbnik Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
P. Barbara Ząbkowska — Kierownik Referatu GPN 
P. Dawid Bączek — Kierownik Referatu GK 
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oraz wszyscy sołtysi Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała proponowany porządek obrad w brzmieniu jak 
niżej: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność gminy Wojnicz. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Wojnicz. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z Punktu Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych (PSZOK) w Wojniczu. 
11. Zapytania i interpelacje. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuban, Marek Kuban, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Renata Wycykał 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Protokół z sesji nr IV/2024 z 26 
lipca 2024 r. - był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny ra tabletach. 



Zapytała, czy ktoś z Radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Renata Wycykał 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

BURMISTRZ WOJNICZA — przedstawił informację o swojej działalności i o działalności 
urzędu od ostatniej sesji tj. od 27 lipca 2024 r. 

(Informacja w załączeniu do protokołu.) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Z-CA BURMISTRZA — poinformowała, ze zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 
załączniku nr 1 polegają na dostosowaniu planu przychodów, dochodów i wydatków 
bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie. W odniesieniu do roku 2025 
dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów majątkowych wynikających z 
wprowadzenia dotacji z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na dofinansowanie 
modernizacji boiska Orlik w Wojniczu w kwocie 148 700,00 zł oraz dokonano zmniejszenia 
dochodów z Rządowego Funduszu Polskiej Ład Program Inwestycji Strategicznych na 
realizację zadania pn. Modernizacja gminnych obiektów infrastruktury kulturalnej na terenie 
gminy Wojnicz o kwotę 1 450 000,00 zł i dokonano przesunięcia ich do realizacji na rok 
2026. W 2025 roku dokonano również zmian w zakresie planowanych wydatków 
majątkowych wynikających z wprowadzenia wydatków na modernizację boiska Orlik 
Wojniczu w kwocie 295 000,00 zł oraz zwiększenia wydatków ze środków własnych na 
modernizację gminnych obiektów infrastruktury kulturalnej na terenie gminy Wojnicz o kwotę 
800 000,00 zł przy równoczesnym zmniejszeniu wydatków ze środków Rządowego 
Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych na realizację tego zadania o kwotę 
1 450 000,00 zł. Dokonano wprowadzenia wydatków na wykonanie dokumentacji projektowej 
modernizacji budynku Świetlicy Wiejskiej w Zakrzowie w kwocie 80 000,00 zł. 
W 2025 roku wprowadzono przychody z wolnych środków, o których mowa wart. 217 ust. 2 
pkt 6 ustawy o finansach publicznych, na kwotę 1 026 300,00 zł. 
W odniesieniu do roku 2026 dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów i wydatków 
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majątkowych wynikających z wprowadzenia zarówno po stronie dochodowej, jak i 
wydatkowej środków Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych 
na modernizację gminnych obiektów infrastruktury kulturalnej na terenie gminy Wojnicz w 
kwocie 1 450 000,00 zł. 
Następnie poinformowała, że do załącznika nr 2 -przedsięwzięcia dodano takie 
przedsięwzięcia jak: 
- Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 
gminy Wojnicz. Aktualizacja na lata 2024-2027 z perspektywą do 2039. 
- Modernizacja budynku Świetlicy Wiejskiej w Zakrzowie i modernizacja boiska Orlik w 
Wojniczu. 
Ponadto dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 
- Wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego oraz modernizacja gminnych 
obiektów infrastruktury kulturalnej na terenie gminy Wojnicz. 
Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany 
horyzontu czasowego załącznika nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej. W całym okresie 
prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa w artykule 243 ust. 1 ustawy o 
finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr V/45/2024 w 
sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz po I 
poprawce.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Renata Wycykał 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że w zakresie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 
2024 rok zmniejszono plan przychodów budżetu o kwotę 73 260,49 zł oraz zmniejszono plan 
wydatków budżetu o kwotę 141 080 zł. Zmniejszono przychody z wolnych środków, o których 
mowa w artykule 217 ust. 2,6 ustawy o kwotę 73 260,49 zł. 
W zakresie dochodów wprowadzono darowiznę otrzymaną na rzecz publicznego 
przedszkola w Wojniczu i w prowadzono dochody z tytułu wpłat rodziców i opiekunów na 
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organizację wycieczki do Wrocławia w ramach projektu Podróże z Klasą. Ponadto 
zwiększono dochody z tytułu opłat za usługi opiekuńcze, za pobyty w schroniskach dla 
bezdomnych oraz z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na wypłatę refundacji podatków 
wraz z kosztami obsługi. 
Zmniejszono dotację na modernizację boiska Orlik Wojniczu i przeniesiono ją do realizacji na 
rok 2025. 
W zakresie wydatków - zwiększono wydatki bieżące o kwotę 6 920,00 zł oraz zmniejszono 
wydatki majątkowe o kwotę 148 000,00 zł, w tym zmniejszono na wniosek Sołectwa Isep 
wydatki na wykonanie parkingu na działce gminnej nr 132 w miejscowości lsep przy 
równoczesnym zwiększeniu wydatków na zakup dwóch garaży blaszanych - w ramach 
Funduszu Sołeckiego na kwotę 25 901,05 zł. 

Ponadto wprowadzono wydatki na zakup kontenera mieszkalnego na działce ewidencyjnej nr 
564w miejscowości Biadoliny Radłowskie na kwotę 100 tys. zł. 

Zwiększono wydatki Publicznego Przedszkola w Wojniczu w ramach otrzymanej darowizny 
na modernizację placu zabaw w kwocie 19 000,00 zł. Zwiększono wydatki na modernizację 

budynku Szkoły Podstawowej w Wojniczu w kwocie 28 tys. zł oraz zmniejszono wydatki w 
kwocie 295 000,00 zł na modernizację boiska Orlik w Wojniczu i przeniesiono je do realizacji 
na rok przyszły. 
W ślad za dokonanymi zmianami zmianie ulega załącznik nr 3, załącznik nr 6, załącznik nr 
10 oraz załącznik numer 13. 

Radny p. L. KOSSACKI-LYTVVYN - podziękował darczyńcom darowizny dokonanej na rzecz 
Przedszkola w Wojniczu. 

Radny p. K. PITEK — w imieniu Klubu Radnych „Inicjatywa Samorządowa" powiedział, że 
kontrowersje budzi planowany wydatek na zakup kontenera w Biadolinach Radłowskich, 
ponieważ istnieje obiekt, który mógłby służyć paniom z koła gospodyń wiejskich. Nie podjęto 
do tej pory skutecznej próby, żeby ten obiekt wykorzystać. Jest Remiza Strażacka, gdzie 
panie z Koła Gospodyń mogłyby gościć, a strażacy wyrażają wolę, żeby Koło tam 
funkcjonowało. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że w Biadolinach Radłowskich jest piękny budynek 
Domu Strażaka, w którym zmieściły by się różne grupy, ale jest to wewnętrzna sprawa 
Biadolin i od lat występują tam nieporozumienia. Próbował rozwiązać problem na różne 
sposoby, wysłuchał różnych opinii mieszkańców sołectwa. Panie z Koła Gospodyń Wiejskich 
zwróciły się z prośbą o rozbudowanie obiektu w Domu Sportowca przy aptece, gdzie 
aktualnie korzystają z pomieszczenia. 
Projektant oceniający obiekt pod względem rozbudowy stwierdził, iż taka inwestycja byłaby 
bardzo droga z uwagi na to, że konieczna byłaby zmiana całej konstrukcji i dachu. Z tego 
powodu powstała propozycja zakupu kontenera mieszkalnego. Dodał, że działalność kół 
gospodyń wiejskich ma swoją specyfikę działania. Uważa, że jest to najlepsze rozwiązanie. 
Aby koła gospodyń wiejskich na terenie gminy się rozwijały, należy im stworzyć odpowiednie 
warunki, a te warunki nigdzie nie są zadowalające. 
Poinformował, że na posiedzeniu Komisji przed obecną sesją emocjonalnie dyskutowano tę 
sprawę, gdzie wymienił osobę Księdza Proboszcza, który w dniu wczorajszym w rozmowie 
telefonicznej przedstawił swoje pretensje, że jego osoba została wymieniona na posiedzeniu 
Komisji. 
Powiedział, że niektóre osoby chcą, aby nagrywać komisje, co uważa jest błędem, bo owe 
obrady robocze prowadzone są w różnej atmosferze i z różnym natężeniem emocjonalnym, 
co ma służyć konstruktywnej pracy nad procedowanymi sprawami, by później wystąpić z 
gotowymi kierunkami, opiniami i wnioskami na sesję. 
Uważa, że jeżeli komuś by zależało na rozwiązaniu problemu w Biadolinach, to już dawno 
sprawa ta byłaby rozstrzygnięta i nie było by pretensji do jego osoby, że nie potrafi pogodzić 
się ze strażakami . Powiedział, że w swojej pracy stara się, żeby współpraca między 
wszystkimi społecznościami była idealna. 
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Jest zawiedziony, że dopiero rozpoczęła się nowa kadencja, a zaczynają się jakieś dziwne 
podchody nie wiadomo komu i czemu służące. Powiedział, że jeżeli ktoś chce doprowadzać 
do jakichś kłótni, to prosi o przedstawienie oficjalnie swoich racji, aby było wiadome o czym 
się mówi. 

Radny p. H. KUBON — odnosząc się do wypowiedzi Radnego p. Pitka powiedział, że Koło 
Gospodyń nie może „gościć" w budynku Straży, ponieważ specyfika działania Koła wymaga 
dłuższego pobytu w lokalu, o czym dyskutowano na wspólnym posiedzeniu Komisji, gdzie 
dochodzi czasem do ostrej wymiany zdań, aby później na sesji sprawnie procedować 
wnoszone sprawy. Niektórzy z Radnych swoją aktywność próbują sygnalizować na sesjach 
przed kamerą. 

Powiedział, ze Koło Gospodyń działa na miejscu w Biadolinach i jeżeli ktoś chciał 
negocjować, to mógł podejść, ale nikt się nie zgłosił. Dysponuje pismem z 25 kwietnia 2022 
r, które zostało wysłane przez Koło Gospodyń do Prezesa OSP dotyczące warunków 
udostępnienia pomieszczeń, na które do dzisiaj nie ma odpowiedzi. 
Odniósł się do przekazywanych informacji jakoby Koło miało być mało aktywne. Wymienił 
wydarzenia kulturalne, sakralne, charytatywne jak np. hospicjum i udział w nich Koła 
Gospodyń nieprzerwanie od czasu zaistnienia pandemii koronawirusa. Dodał, że Koło 

Gospodyń wszystko co robi, daje za darmo. Organizuje warsztaty tematyczne jak np. 
„wszystko z mleka", „wszystko z kapusty", „pieczenie chleba:". 
Powiedział, że do Biadolin przyjeżdżały osoby z zewnątrz i organizowały spotkania, 
zwłaszcza w kontekście wyborów gdzie usłyszał, że w Biadolinach nic się nie będzie robić, 

żeby osłabić władzę. On jako sołtys nie może sobie pozwolić, żeby w sołectwie nic nie robić. 

W dniu dzisiejszym usłyszał, ze całym złem w Biadolinach to jest on i p. Burmistrz, dlatego 
proponuje, żeby osoby krytykujące zapoznały się z tym, co robi się w Biadolinach. 
Powiedział, że w ostatnich wyborach samorządowych jako kandydat na radnego gminy 
uzyskał niespełna 53 °A) poparcie. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — powiedział, że zastanawiał się nad pewnego rodzaju 
docelowym rozwiązaniem kompromisowym, gdyby w przyszłości doszło do ugody pomiędzy 

strażakami , którzy są właścicielami nieruchomości , a Kołem Gospodyń Wiejskich. 
Zwrócił uwagę, że kontener może być w przyszłości wykorzystany do innych celów jak np. w 
sytuacjach kryzysowych, aczkolwiek jest to kontener mieszkalny. 

Radny p. H. KUBON — powiedział, że projektant oceniający stan budynku sportowców w 
Biadolinach stwierdził, iż niemożliwy jest docelowy remont budynku uwagi na brak stropu, 
który jest tylko nad pomieszczeniem apteki. Jeśli w przyszłości doszłoby do porozumienia 
pomiędzy strażakami i Kołem Gospodyń, to kontener byłby używany przez sportowców na 
czas przeprowadzenia remontu budynku stacjonarnego LKS. 

Radna p. J. KAPUSTA — w odniesieniu do wypowiedzi radnego p. PITKA powiedziała, że 

Koło Gospodyń jest taką organizacją, która nie może sobie pozwolić na gościnność w jakimś 

miejscu, na dostępność na kilka godzin. Koło potrzebuje zaplecza, potrzebuje miejsca, gdzie 
może sobie pewne rzeczy składować. To jest organizacja, która wydaje pieniądze publiczne 
ze środków krajowych, z projektów unijnych. Jeżeli Koło Gospodyń posiada umowę 

użyczenia na dłuższy okres czasu, na przykład 5 lat, to jest możliwość inwestowania w dany 
lokal, jego odnowienia. Natomiast remont danego budynku użyczonemu Kołu środkami Koła, 

jej zdaniem wydaje się możliwy z uwagi na stronę prawną. Co do kontenera, to podobnie jak 
przedmówcy popiera jego zakup. 
Dodała, że w Gminie mało jest Kół Gospodyń Wiejskich, co przekłada się również na warunki 
lokalowe oraz na to, że prowadzenie Koła i działanie na rzecz innych jest trudne. To jest 
czyjś czas poświęcony, często też własne pieniądze, dlatego ludzie nie chcą tego robić, więc 
jej zdaniem dobrze byłoby doceniać to, że ktoś naprawdę chce działać na rzecz innych ludzi, 
bo dzięki temu coś dobrego w sołectwach się dzieje. 
Powiedziała, że w latach wcześniejszych w sołectwie Grabno nie było żadnych organizacji. 
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Teraz są różne organizacje, Koło Gospodyń Wiejskich współpracuje ze Strażakami i z 
Ludowym Klubem Sportowym, za co jako osoba prowadząca Koło jest niezmiernie 
wdzięczna. 

Radny p. K. PITEK — podziękował za zabrane głosy. Powiedział, że w żadnym wypadku nie 
chce umniejszać działalności Koła Gospodyń Wiejskich, czy oskarżać kogokolwiek i 
ingerować w sprawy Biadolin. Jego głos wziął się stąd, że wydaje się tu publiczne środki i 
zastanawia się, czy to jest najlepsze rozwiązanie, bo te 100 tysięcy w tych Biadolinach 
zapewne w różnych miejscach by się zmieściło. Cenne są uwagi, że kontener będzie do 
wykorzystania, może być do innych celów. 

Radny p. J. SZCZERBA - powiedział, że już kolejny raz wytyka się, że ktoś jest za jawnością 

życia publicznego. Uważa, że mieszkańcy mają prawo wiedzieć, co się dzieje na Radzie i na 
komisjach. Niektóre gminy transmitują komisje. Tam nie ma rzeczy tajnych. Są tylko pewne 
wyłączone rzeczy, jak dane osobowe. 
Podkreślił, że radny nie jest radnym dla swojej miejscowości , a jest radnym Rady Miejskiej, 
która obejmuje całą gminę i ma prawo, a nawet obowiązek interesować się, co się dzieje w 
gminie, rozmawiać z ludźmi, jechać na zaproszenie, co właśnie zrobił. Uważa, że wydatek 
100 tysięcy zł z budżetu całej Gminy na kontener teraz jest niepotrzebny. 
Powiedział, że mieszkańcy Rudki nie mają się gdzie spotykać i taki kontener byłby świetnym 
rozwiązaniem. 
Pojechał do Biadolin na zaproszenie strażaków, by obejrzeć obiekt remizy, gdzie jest trzy 
kondygnacje dwie kuchnie i piwnice. Oglądał wyremontowany lokal, gdzie były panie z Koła 
Gospodyń. Strażacy powiedzieli, że chcą podpisać umowę użyczenia, jeżeli tylko Koło 
Gospodyń, czy Gmina o to wystąpi . Zaznaczył, że Straż nie otrzymuje pieniędzy na 
utrzymanie budynku, a jedynie na działalność bojową, dlatego nie będzie w stanie utrzymać 
następnego podmiotu. 
Gmina będzie ponosić koszty utrzymania kontenera, w związku z czym uważa, że 
uzasadnione byłoby dołożyć pieniędzy strażakom do prądu, tym bardziej, że oni chcą 
podpisać długoletnią umowę użyczenia dla Koła Gospodyń. 
Powiedział, że pojechał w dniu wczorajszym do Biadolin na zaproszenie strażaków, aby 
usłyszeć ich opinię, a nie po to, aby ingerować w sprawy Biadolin, ale jego i radnych 
obowiązkiem jest to, żeby dbać o budżet gminy. 
Uważa, że jeżeli strażacy chcą podpisać umowę, to dlaczego tego nie zrobić? Gdyby te 100 
tys. zł przekazać Biadolinom na różne remonty, to by się to tam przydało. 
Dodał, że Koło Gospodyń Wiejskich ma siedzibę w Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Biadolinach i tam jest zarejestrowane. 

Radny p. H. KU BON — powiedział, że osobiście nie karci strażaków i prosi Radnych o 
poparcie i głosowania w ich sprawach finansowych. Podobnie popiera działalność 
sportowców, z którymi spotkał się u p. Burmistrza, gdzie udało się rozwiązać problem, z 
którym borykano się od 20 lat. 
Odnosząc się do wypowiedzi Radnego p. Szczerby powiedział, że na dolnej kondygnacji 
Koło urządziło sobie miejsce do pieczenia, które wcześniej panie uporządkowały, zakupiły 
płytki, które zostały tam położone, zakupiono i wstawiono nowe, solidne drzwi. Powiedziano 
im wtedy, że ten lokal zostaje przeznaczony pod działalność bojową straży, bo akcjach 
strażacy nie będą chodzić po całym budynku w brudnych butach, a Koło pójdzie do samej 
góry. Powiedział, że wspinanie się na samą górę budynku zwłaszcza dla starszych kobiet z 
Koła Gospodyń byłoby niezmiernie uciążliwe. Ponadto tam nie ma wody i trzeba by ją tam 
dopiero doprowadzić. Koło chciało podpisać umowę i wykonać remont. 
Zwrócił się do radnego p. Szczerby, aby wysłuchał dwóch stron, mógł spotkać się z Kołem, 
bo jeśli się negocjuje, to z dwiema stronami. 
Nadmienił, że w czasie pandemii sam osobiście uczestniczył we wszystkich pogrzebach, bo 
wszyscy się bali i teraz zarzucanie mu, że coś źle robi dla wsi jest upokarzające. 
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Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że na górze budynku jest woda. 

Radny p. H. KUBOŃ — odniósł się do tej wypowiedzi, że woda jest, ale w pomieszczeniu, 
gdzie Prezes OSP ma swoje biuro, a nie tam, gdzie jest z tyłu sala. 

Radny p. J. OSM ĘDA — powiedział, że w uchwale, która będzie głosowana oprócz zakupu 
kontenera jest wpisane wiele innych rzeczy, które również są potrzebne. Poparł wypowiedź 
radnego p. Kossackiego-Lytwyna dotyczącą zakupu kontenera, który będzie służył Kołu 
Gospodyń Wiejskich, a później będzie z niego mogła skorzystać inna organizacja, jak np. 
piłkarze. W każdej miejscowości gdzie są założone Koła Gospodyń Wiejskich one prężnie 
działają i przyczyniają się do ubogacania kultury w lokalnych społecznościach. 
Prosi jednak, aby dalej prowadzić rozmowy ze strażakami , bo Prezes jest otwarty, żeby 
podpisać umowę użyczenia, gdzie KGW pokrywałoby tylko koszty mediów. 

BURMISTRZ WOJNICZA — podziękował za twórcą dyskusję na temat roli Kół Gospodyń 
Wiejskich. Uważa, że p. Radny i Sołtys z Biadolin Radłowskich poradzi sobie z tą sprawą i 
przykre wydaje się być to, że inne osoby włączają się w sprawy sołectwa Biadoliny 
Radłowskie bez obiektywnej oceny całej sytuacji. Kołu Gospodyń Wiejskich należy się jakiś 
niezależny lokal, a zakupiony kontener nie zginie. Jeżeli doszłoby do porozumienia między 
stronami, to już nie będzie w tym uczestniczył. 
Przykre dla niego było to, jak szybko rozprzestrzeniły się informacje dotyczące spraw 
omawianych na posiedzeniu Komisji. 
Podniósł sprawę propozycji nagrywania posiedzeń Komisji. Powiedział, że można te 
posiedzenia nagrywać, ale trzeba mieć na uwadze to, czy wówczas będzie można prowadzić 
luźne rozmowy i uważać, aby nie naruszyć w przestrzeni publicznej przepisów RODO, ale to 
wszystko zależy od Państwa radnych. 
Wracając jeszcze do sprawy zakupu kontenera powiedział, że w przeciągu półtora roku były 
rozpatrywane różne warianty, jak dobudowa czy wykorzystanie starego budynku kotłowni 
przy przedszkolu w Biadolinach, gdyby ta kotłownia przy termomodernizacji została 
przeniesiona do budynku przedszkola, ale nie będzie środków na termomodernizację. Jeżeli 
KGW będzie mieć inny lokal, to kontener zawsze może zmienić swoją lokalizację. 
Powiedział, że trwały również rozmowy na temat kontenera dla Rudki i ma to na uwadze, 
dlatego prosi o cierpliwość, bo na to również przyjdzie czas. 

Radna p. J. SOSIN — uważa, że na obecną chwilę to rozwiązanie jest najlepsze, bo może w 
tej sytuacji Straż z KGW prędzej dojdą do porozumienia. 
Zwróciła uwagę na fakt, że budynek Straży nie jest własnością gminy, więc Samorząd nie 
ma tam wiele do powiedzenia, nie może też inwestować w ten budynek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała. czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w 
sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr V/46/2024 w 
sprawie zmian w budżecie gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Renata Wycykał 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szczerba 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz 

P. B. ZĄBKOWSKA — Kierownik GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy zmiany w 
uchwale z 3 czerwca b.r. Zmianie ulega numer działki , gdyż była tam mowa o działce nr 
85/4, jednak na skutek podziału działki przez właścicielkę aktualny nr działki to 85/6. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zadać 
pytanie w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr V/47/2024 w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wojnicz. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kubo''', Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Renata Wycykał 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Wojnicz 

P. D. BĄCZEK — Kierownik GK — poinformował, że obowiązek utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Wojnicz należy do zadań własnej gminy, co wynika z ustawy o 
samorządzie gminnym oraz ustawy o utrzymanie czystości i porządku w gminach. Wobec 
tego określa się szczegółowe zasady utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 
które muszą być zawarte w regulaminie zgodnie z katalogiem zadań określonych w w/w 
przepisach. Zmiana regulaminu jest podyktowana otwarciem nowego Punktu Selektywnego 
Zbierania Odpadów Komunalnych. 
W rozdziale drugim uchwały dodano zapis polegający na określeniu limitów ilości odpadów, 
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które będą mogły być oddawane na PSZOK przez mieszkańców gminy Wojnicz. Limity 
dotyczą 4 sztuk opon na gospodarstwo domowe w danym roku kalendarzowym, 200 kg 
odpadów wielkogabarytowych oraz 600 kg odpadów budowlanych i rozbiórkowych. 
Projekt regulaminu uzyskał pozytywną opinię Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Tarnowie. 

Radny p. J. SZCZERBA — uważa, że ilości odpadów na gospodarstwo domowe nie do końca 
jest trafna, ponieważ pojęcie gospodarstwa domowego nie określa ilości osób, a w 
odniesieniu do 2, czy do10 osób zakładana ilość odpadów jest taka sama. Zapytał, czy 
wobec tego nie można zróżnicować ilości odpadów? 

P. D. BĄCZEK — Kierownik GK - powiedział, że na terenie Gminy większość gospodarstw 
domowych, to są gospodarstwa jednoosobowe. W gminnym systemie gospodarki odpadami 
jest określony coroczny odbiór odpadów spod domów, więc odpady komunalne, gabaryty, 
opony, odpady rozbiórkowe można wystawiać przy domach. Zgodnie z przepisami nowy 
PSZOK musi posiadać Regulamin, więc uważa, że wymienione w nim limity są 

wystarczające. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zadać 

pytanie w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr V/48/2024 w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Wojnicz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Jan Szczerba, Renata Wycykał 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Pitek 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z Punktu Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych (PSZOK) w Wojniczu 

P. D. BĄCZEK — Kierownik GK - powiedział, że ustawa o utrzymaniu czystości i porządku 
nakładana na gminy obowiązek tworzenia punktu selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych w sposób umożliwiający łatwy dostęp dla wszystkich mieszkańców gminy. 
Zapewnia się przyjmowanie odpadów komunalnych takich jak papier, metale, tworzywa 
sztuczne, szkło, odpady opakowaniowe, wielkomateriałowe, bioodpady, odpady 
niebezpieczne, przeterminowane leki i chemikalia, odpady nieklasyfikujące się do odpadów 
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medycznych powstałych w gospodarstwie domowym w wyniku przyjmowania produktów 
leczniczych, igieł i strzykawek, zużytych baterii i akumulatorów, zużytego sprzętu 
elektrycznego i elektronicznego, mebli i innych odpadów wielkogabarytowych, zużytych 
opon, odpadów budowlanych i rozbiórkowych oraz odpadów tekstylnych i odzieży. W 
obecnym regulaminie określono również ilości przyjmowanych odpadów w kilogramach. 
Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych zlokalizowany jest w Wojniczu przy 
ulicy Zakrzowska 1. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zadać 
pytanie w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr V/49/2024 w 
sprawie Regulaminu korzystania z Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych 
(PSZOK) w Wojniczu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z Punktu Selektywnego Zbierania 
Odpadów Komunalnych (PSZOK) w Wojniczu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Janina 
Sosin, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karol Pitek, Jan Szczerba 
NIEOBECNI (1) 
Robert Wróbel 

11. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że nie wpłynęły żadne 
interpelacje ani zapytania. 

12. Wolne wnioski. 

P. A. KUBIS — sołtys Sukmania — odnosząc się do wypowiedzi p. Burmistrza w radiu RPN, 
gdzie powiedział, że terenie Gminy Wojnicz w każdej wsi będzie asfaltowane 20 odcinków 
dróg. Od 2015 roku walczy o asfaltowanie drogi biegnącej koło Domu Ludowego w 
Sukmaniu. Miał również na uwadze wodociągowanie sołectwa. 
Przed samym domem ludowym jest wielka dziura, ale p. Burmistrz uważa, że droga jest 
dobra. Sprawdził drogi zakwalifikowane do asfaltowania i stwierdza, że droga w Sukmaniu 
jest w gorszym stanie. Według niego jest to nękanie ze strony p. Burmistrza. Powiedział, że 
w kwietniu 2023 r. p. Burmistrz zorganizował zebranie w Sukmaniu, żeby go poniżyć. 
Następnie powiedział, że w 2016 r. z gminy miało być przeznaczone 100 000,00 zł na 
subwencję dla oświaty, jednak ówczesny Dyrektor GZEAS zaprzeczył, że taka kwota była 
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przelana. Kwota ta prawdopodobnie została przesunięta do Domu Grodzkiego. 
Nie chce powiedzieć, że to była korupcja, ale wyprowadzenie pieniędzy z budżetu gminy 
Wojnicz nie wiadomo na jaki cel. 

P. ADWOKAT — zwróciła uwagę, że p. Sołtys publicznie oskarżył władzę o jakieś nieprawne 
działania, nieprawidłowości , wręcz korupcyjne, bo to słowo padło. Powiedziała, że zostaną 
wyciągnięte konsekwencje prawne, a jeżeli p. Sołtys uważa, że doszło do naruszenia 
przepisów prawa, to jako Sołtys, będący wcześniej radnym, osoba dorosła, doświadczona, 
powinien mieć świadomość tego, że o wszelkich nieprawidłowościach powinien 
poinformować odpowiednie organy, a takim organem jest prokuratura. Obowiązkiem 
każdego obywatela jest poinformowanie odpowiednich organów o nieprawidłowościach, bo 
niepoinformowanie organów o popełnionym przestępstwie również jest przestępstwem. 
Powiedziała, że p. Sołtys godzi w dobro nie tylko Burmistrza, jako człowieka, tylko w organ 
władzy wykonawczej. 

P. A. KUBIS — sołtys Sukmania — powiedział, że złoży zgłoszenie do Prokuratury. 
Powiedział następnie, że w marcu 2023 r. złożył pismo o termomodernizację Domu 
Ludowego w Sukmaniu, na co nie otrzymał odpowiedzi, ale też się jej nie domagał, bo uznał, 
że milczenie oznacza akceptację, dlatego zapytał, czy ta termomodernizacja będzie 

wykonywana? 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że p. Sołtys obraził go na sesji dużo wcześniej 

posądzając o gorszą rzecz i nie było go stać na przeproszenie mimo, że wszystkie kontrole 
w tej sprawie z Urzędu Wojewódzkiego, Komisji Rewizyjnej, Regionalnej Izby 
Obrachunkowej nie wykazały nieprawidłowości. 

Zwrócił się z pytaniem do p. Sołtysa czego on oczekuje od Burmistrza? 
Poprosi Panią Mecenas o wyciągnięcie wniosków z dzisiejszego zarzutu, bo p. Sołtys już 

wyraźnie powiedział, Ze wie, że się domyśla, nie chce mówić, że to jest korupcja. 
Odpowiadając na pytanie dotyczące termomodernizacji Domu Ludowego w Sukmaniu 
powiedział, że będzie w momencie, kiedy będzie wykonany projekt termomodernizacji, ale 
na razie tam nie ma żadnych dokumentów. 

Radny p. J. OSMĘDA — powiedział, że na drogach wylotowych się znaki ograniczające 

ładowność do18 ton. Zapytał, czy dostęp do centrum będzie wyłączony dla pojazdów 
powyżej 18 ton, a jeśli tak, to w jaki sposób będą się poruszać pojazdy zaopatrzenia, 
budowy, czy pojazdy usługowe w tym terenie, czy to będą jakieś zezwolenia, czy to będzie 

wyłączone dla mieszkańców? 

BURMISTRZ WOJNICZA — odpowiedział. że na pewno będą działania, aby ktoś dostał 

zezwolenie na to, żeby mógł którymś samochodem dojeżdżać. Dodał, że towar do sklepu 
można dowozić samochodem mniejszym niż 18 ton. Ograniczenie tonażu było wielokrotnie 
poruszane nie na jednym zebraniu miejskim, bo mieszkańcy skarżyli się na uciążliwości 

związane z przejazdem przez centrum Woj nicza ciężkich samochodów ze żwirem, czy TIR-
ów z Biedronki. Nie po to Gmina naprawiała drogi, aby teraz były niszczone. 
Powiedział, Ze w przypadku dostaw materiałów do budowy domów będą wydawane 
zezwolenia na przejazd na dany samochód na okres roczny. 

Radny p. J. OSMEDA — zapytał o sytuacje jednorazowe, np. jeżeli mieszkaniec budujący 
dom będzie chciał dowieźć jakiś materiał na budowę, czy też za każdym razem będzie się 
musiał starać o pozwolenie? 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że kontaktowano się z nim w sprawie wywozu 
szamba, na co odpowiedział, że Wojnicz jest skanalizowany, a szambo z sołectw może być 
przewożone obwodnicami. Przewoźnik, który wywozi szambo z posesji z terenu Wojnicza 
również otrzyma takie zezwolenie. Gruszki z betonem też otrzymają zezwolenie. Będą też 
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lokalni przedsiębiorcy, którzy będą musieli dojechać do bazy i oni też otrzymają zezwolenia. 

Radny p. L. KOSSACKI-LYTVVYN — powiedział, że ograniczenie ruchu z perspektywy okręgu 

wyborczego, który reprezentuje w Radzie jest bardzo ważne, dlatego, że mieszkańcy 

szczególnie w godzinach wieczornych, odczuwają bardzo przejazdy pojazdów o dużym 

tonażu. Przy ul. Tarnowskiej i Krakowskiej mieszka dużo mieszkańców starszych, którzy 
potrzebują na przykład w okresie letnim otworzyć sobie wieczorem okna, za którymi z 
częstotliwością 10-15 minut przejeżdżają TIR-y w dużym obciążeniem. W związku z tym 
uważa, że to jest naprawdę bardzo potrzebna zmiana poprawiająca bezpieczeństwo, bo 
często te samochody jeżdżą z nadmierną prędkością. Policja nie jest w stanie być zawsze i 
wszędzie, żeby to wyłapywać. 
Działanie dotyczące ograniczenia ruchu poprawi komfort, zwiększy bezpieczeństwo, a 
problemy związane z ewentualnymi budowami można bardzo łatwo rozwiązać za pomocą 

indywidualnych zezwoleń podobnie jak przy zajęciu części chodnika pod rusztowanie itp., 
gdzie nigdy nie słyszał, żeby jakkolwiek problem gmina z tymi zezwoleniami robiła. 

Radna p. J. SOSIN — zapytała o kwestię związaną pojazdami jeżdżącymi do gospodarstwa 
rolnego przy ul. Rolniczej. Powiedziała, że tam już jest chodnik uszkodzony, bo wielkie 
samochody o ładowności czasem do 50 t., nie mieszczą się przy skręcie. Pojazdy te jeżdżą 
głównie wieczorami i nocami, bo tak wygląda praca na roli. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że gospodarstwo będzie musieć dostosować się do 
przepisów i znaków drogowych. Alternatywą dla gospodarstwa jest korzystanie z obwodnic i 
bezpośredni dojazd przez własne pole, przez które gospodarstwo może zrobić sobie drogę. 
Kontaktował się kilkukrotnie z właścicielem w tej sprawie. Z obwodnicy wojnickiej jest zjazd i 
wjazd na obwodnicę. Pojazdy z gospodarstwa mogą całkowicie przestać jeździć przez 
Wojnicz, tym bardziej, że obydwa mosty mają nośność 10 ton. 
Powiedział, że zwróci się do Policji o sprawdzanie stosowania się do tego ograniczenia 
tonażowego. 

Radny p. J. SZCZERBA — poparł wprowadzenie ograniczenia tonażu dla Wojnicza, bo 
właśnie po to były budowane obwodnice, aby wyprowadzić ruch zwłaszcza ciężkich 
samochodów poza miasto. 
Powiedział, że mieszkańcy przygotowywali do Urzędu pismo z podpisami w tej sprawie, ale 
wobec zaistniałej sytuacji byłoby ono bezprzedmiotowe. 
Uważa, że ładowność 18 t to jest i tak bardzo dużo. Powiedział, że w niektórych miastach 
centra są całkowicie wyłączone z ruchu. 
Kolejną sprawą podniesioną przez p. Radnego była zgłaszana na ostatniej sesji sprawa do 
Radnego Powiatowego dotycząca boiska sportowego przy ulicy Rolniczej, którego gmina jest 
współwłaścicielem, bo współfinansowała jego powstanie. Od kilku lat boisko jest w 
większości nieużytkowane, ponieważ jest zamknięte. Pan Jacek Kurek radny powiatowy 
poprzedniej kadencji w 2022 r. złożył interpelację do Starosty, na którą otrzymał odpowiedź, 
którą na pewno Urząd Miejski też dostał do wiadomości. Powiedział, że p. Dyrektor wywiesiła 
kartkę w kwestii dbania o ten obiekt, żeby nie został zniszczony przez motory i quady. 
Dlatego to zostało tak zorganizowane, że trzeba zgłosić do sekretariatu, ale p. Dyrektor jest 
otwarta na rozmowę. Odczytał fragment tego pisma o tym, że na chwilę obecną obsługę 
boiska zapewnia pracownik hali ZSLiT, a koszty dot. wywozu nieczystości , sprzątania, oraz 
oświetlenia boiska ponosi szkoła. Szkoła jest otwarta na propozycję p. Burmistrza Wojnicza 
dotyczącą partycypacji w kosztach utrzymania boiska bądź propozycji zmian zasad 
dostępności do obiektu. 
Powiedział, że sprawa dotyczy porozumienia się z p. Dyrektor. 

Radna p. J. SOSIN — powiedziała, że rozmawiała z Panią Dyrektor, która nie ma problemu z 
udostępnieniem klucza, tylko jest kwestia odnotowania komu jest on udostępniany, bo ta 
osoba odpowiada w czasie udostępnienia za obiekt. Gmina partycypowała w kosztach 
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budowy tego obiektu, ale koszty utrzymania ponosi szkoła. 

Radny p. L. KOSSACKI-LYTVVYN — zwrócił uwagę na podwójny problem związany z 
boiskiem, ponieważ jego wątpliwości budzą godziny dostępności obiektu do 14.30 czy 15.30. 
Dostępność ta nie jest dostosowana do młodzieży, która w tym czasie przebywa w szkołach. 
Druga sprawa ma charakter dużo bardziej złożony, bo chodzi o jakiś rodzaj użyczenia. 
Wyraził swoją wątpliwość, czy osoba poniżej trzynastego roku życia, czy też poniżej 
osiemnastego roku życia może być stroną takiego użyczenia. Uważa, że sprawa ta wymaga 
na pewno jakiejś szerszej rozmowy i właśnie w tym duchu zadał Panie na poprzedniej sesji 
do Pana Radnego Powiatowego, żeby w ciągu roku spróbować wspólnie wypracować jakiś 
rodzaj kompromisu pomiędzy interesami szkoły, interesem publicznym i interesem dzieci. 
Nie do końca przekonuje go argument dot. możliwości wjeżdżania tam quadem czy 
skuterem, ale można to rozwiązać poprzez monitoring. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że 2 lata temu rozmawiał z p. Dyrektor m. in. o tym, że 
dla boisk, hali sportowej i Sky-Parku potrzebny byłby gospodarz, który by tam przebywał, 

dbał o te obiekty, udostępniał obiekty, rozliczał, ale wiąże się to z kosztami i tam chodzi 
właśnie o tę partycypację w kosztach. Uważa, że trzeba coś z tą sprawą zrobić, bo 
irracjonalne jest to, żeby boisko stało zamknięte. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że w sprawie tego boiska był osobiście u Pana 
Starosty, gdzie obecna była p. Dyrektor ZSLiT, która stała na stanowisku, że najlepszym 
rozwiązaniem będzie deponowanie klucza w sekretariacie szkoły. Nie wzięto tam pod uwagę 

weekendów, kiedy sekretariat jest zamknięty, a wtedy młodzież najwięcej korzysta z boisk. 
Pani Dyrektor twierdziła, że młodzież zniszczy, że to jest za ładne. 

Takie podejście kłóci się z ideą korzystania z obiektu przez młodzież i w ogóle z budową. 

Na spotkaniu u Pana Starosty ustalono kwestię opiekuna i konserwatora tych boisk. 
Ustalono również partycypację w kosztach po 5 tysięcy złotych ze strony Gminy i ze strony 
Starostwa, gdzie Gmina przelała w/w kwotę. Przez cały rok nie było tam opiekuna i 
konserwatora, a środki Starostwo zwróciło Gminie. W kolejnym roku Gmina również 

przesłała deklarowaną kwotę. 

Uważa, że boisko powinno być otwarte od godzin porannych do 21:00, czyli do czasu 
zamknięcia hali sportowej. 
Powiedział, że w Gminie na innych boiskach nie było przypadku, żeby ktoś z młodzieży 

wjechał tam quadem, motorem, czy rowerem. Młodzież jest odpowiedzialna i korzysta z 
boiska w sposób do tego przeznaczony. 
Uważa, że boisko jest bezsensownie zamknięte i jest w gorszym stanie, niż gdyby było 

używane. 

Jeżeli p. Radny złożył interpelację, to nie powinien poprzestać na napisaniu pisma, tylko 
powinien do samego końca zadbać o to, żeby to boisko było otwarte. 

Radny p. H. KUBON — podziękował za przegłosowanie sprawy zakupu kontenera dla KGW 
w Biadolinach. Zadeklarował współpracę z Radnym sąsiedniej miejscowości tj. Loponia. 
Poinformował, że drogą techniczną w Biadolinach jeżdżą 2 samochody ciężarowe ze żwirem 

od Wierzchosławic w stronę Bielczy, niszcząc nieprzystosowaną do takich ładowności 

nawierzchnię asfaltową, gdzie jest ograniczenie tonażowe do 5 t. Mieszkańcy zgłaszali mu 
również, że jeżdżą śmieciarki od powiatu brzeskiego w stronę Tarnowa. 
Powiedział, że szkoda jest niszczyć tej drogi, bo służy ona zwłaszcza starszym 
mieszkańcom jako wygodne połączenie z Biadolin do lekarza w Wierzchosławicach, 
niepełnosprawnym dzieciom do szkoły. czy mieszkańcom do pracy. 
Jako sołtys nieodpłatnie osobiście dba o tę drogę zagospodarowując kliniec, czy odśnieżając 
ją zimą na długości 8 km. 
Powiedział, że może udało by się w jakiś inny sposób rozwiązać ten problem 

Radna p. J. SOSIN — powiedziała, że na boisku ORLIK przy szkole podstawowej jest 
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pracownik, który jest finansowany przez Gminę i pilnuje tego obiektu. Myśli, że takie 
rozwiązanie jest tak przy większości obiektów. Uważa, ze jak ktoś pilnuje tego obiektu, to 
młodzież inaczej się zachowuje. Przy sali gimnastycznej wykorzystując piękną pogodę, 

można by było grać w piłkę plażową. 
Powiedziała, że tam nie ma zainteresowania, żeby ktoś przychodził korzystać. 
Będzie czynne boisko na stadionie Olimpii i też wyraża wątpliwość, czy ktoś mógłby przyjść i 
używać tego boiska, biegać kiedy chce i grać w co chce. 
Uważa, że jest kwestia zatrudnienia gospodarza, który byłby finansowany i odpowiadałby za 
to, żeby tego obiektu przypilnować tym bardziej, że młodzież chodzi w kapturach i w razie 
zaistnienia takiej potrzeby trudno byłoby rozpoznać daną osobę. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że nie szkoła, a Starostwo utrzymuje boisko, a ZSLiT 
dysponuje dwoma, czy trzema konserwatorami i można tak zorganizować godziny ich pracy, 
aby mogli czuwać nad tymi obiektami sportowymi. 

P. J. SZCZUPAK — Sołtys Zakrzowa — zabrał głos w sprawie boiska sportowego. Zapytał, 
czy byłoby możliwe, żeby na czas modernizacji Olimpii drużyna piłkarska mogła grać na 
jednym z boisk na terenie gminy, aby nie trzeba było ponosić kosztów związanych z 
wyjazdami i z korzystaniem z boiska? 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że sprawa ta jest poza Gminą. 
Co do korzystania z boiska w Dębinie drużyna piłkarska nie dostała pozwolenia 
wystawionego przez Okręgowy Związek Piłki Nożnej jako Liga Okręgowa. Dlatego drużyna 
korzysta z boiska w Lisiej Górze za niewielkie koszty. 

P. A. KUBIS — Sołtys Sukmania — powiedział, że jego problemy z p. Burmistrzem zaczęły się 
w 2015 roku, kiedy pisał pismo o remont drogi przed Domem Ludowym. W pierwszej 
otrzymanej przez niego odpowiedzi była informacja, że ze wskazanego funduszu będzie 
wykonana droga w Ispie. Od tego czasu z tego funduszu w Ispie były wykonane jeszcze 2 
drogi. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że w czasie jego kadencji zostało wykonane ponad 
80 kilometrów dróg. 'sep ma tylko 2,5 km tych dróg. Natomiast w Sukmaniu sama droga od 
Dębu ma długość 1,7 km. Pan Sołtys nie dostrzega inwestycji wodociągowania w Sukmaniu 
na kwotę ponad 3 mln zł. 

P. A. KUBIS — Sołtys Sukmania — powiedział, że wodociągowanie nie wyszło z inicjatywy 
Burmistrza. Była taka sytuacja przy tworzeniu budżetu, że na oświetlenie drogi w Alejach w 
Więckowicach było przeznaczone około 113 tys. zł. Wystąpił wówczas z wnioskiem o 
przeznaczenie tych środków na wodociągowanie Sukmania, ponieważ woda jest bardziej 
potrzebna do egzystencji, na co otrzymał odpowiedź od Przewodniczącego, że kwota ta 
będzie podzielona na oświetlenie w Więckowicach i dokumentację wodociągowania w 
Sukmaniu. Do otrzymanych 60 tys. zł na dokumentację dołożono pieniędzy z Rady Sołeckiej, 

ponieważ projektant nie ujął w pierwotnej wersji wszystkich budynków w sołectwie. Gmina 
przychyliła się do tego i zrealizowano budowę tego wodociągu. 
Powiedział, że dysponuje dokumentami z 2012 roku gdzie pisał pisma do Burmistrza 
Wojnicza p. Kurka w sprawie budowy wodociągu w Sukmaniu. 
Swoje wystąpienie wiązał z tym, że to p. Burmistrz wystąpi do sądu, czy Prokuratury. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że wystąpienia p. Sołtysa go nie dziwią i niczego się 

nie obawia. 
W sprawie budowy wodociągu powiedział, że to Gminie zależało na tym, żeby ten wodociąg 

wybudować dla mieszkańców 
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13. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ zamknęła 

obrady V sesji Rady Miejskiej w Wojniczu IX kadencji. 

Na tym protokół zakończono. Przebieg sesji wraz z rejestracją dźwięku i obrazu dostępny 

jest pod adresem: https://esesja.tv/transmisja/56094/v-sesja-rady-miejskiej-w-wojniczu-14-
sierpnia-2024. htm 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(27 lipca — 14 sierpnia 2024 r.) 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej. 

27 lipca — uczestniczyłem w jubileuszu 50-lecia działalności Klubu Sportowego 
LKS „Spółdzielca" Grabno. Ponownie pragnę podziękować Wszystkim trenerom, 
działaczom, pracownikom oraz władzom Klubu za ogromny trud wychowawczy, 
zaangażowanie i wielkie serce włożone w pracę z naszą młodzieżą. Składam 
również serdeczne gratulacje oraz wyrazy uznania za zaangażowanie oraz 
aktywność w działaniu na rzecz wspólnego dobra i rozwoju sportu w naszej 
gminie. Składam również wyrazy uznania z okazji prestiżowego awansu Państwa 
zespołu do klasy „Okręgowej" w sezonie 2024/25. 

w dniach od 29 - 30 lipca — odbyły się Dni Wojnicza. Cieszę się, że to nasze 
wspólne święto przyczyniło się do umocnienia naszej tożsamości lokalnej i były 

źródłem satysfakcji z faktu, iż wszyscy jesteśmy mieszkańcami naszego miasta 
i gminy. Dziękuję Wszystkim, którzy przyczynili się do uświetnienia tego jakże 

ważnego dla Naszej Społeczności Gminnej Wydarzenia. Dziękuję Mieszkańcom 

naszej gminy i okolic oraz przybyłym gościom za udział w Dniach Wojnicza i udane 
wspólne świętowanie. 

3 sierpnia — odbyła się ceremonia wręczenia nagród oraz wernisaż wystawy 
fotografii trzeciej już edycji „Wojnicz Photo Print 2024". Jest mi niezmiernie miło, 

że samorząd wojnicki mógł być częścią tego wspaniałego wydarzenia i mogliśmy 

wspólnie z Państwem świętować kolejny sukces. Niestety nie mogłem 

uczestniczyć w uroczystości i w moim imieniu serdecznie gratulacje wszystkim 
wyróżnionym oraz życzenia dalszych sukcesów i rozwijania pasji fotograficznej 
złożyła Pani Joanna Zając - Zastępca burmistrza. 

4 sierpnia — odbyły się Konkursy Hipiczne o Puchar Burmistrza Wojnicza 

organizowane przez szkołę jeździecka TOBIANO w Więckowicach. W moim 

imieniu serdecznie gratulacje zwycięzcom oraz życzenia dalszych sukcesów 
złożyła Pani Joanna Zając - Zastępca burmistrza. 
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5 sierpnia — pod Pomnikiem Lotników Alianckich w Dębinie Zakrzowskiej 
wspólnie z Zastępcą burmistrza — Joanną Zając, uczci l iśmy pamięć tragicznie 
zmarłych aliantów, którzy 80-lat temu, rozbil i się w tej miejscowości brytyjskim 
bombowcem, lecąc na pomoc warszawskim powstańcom. 

Pragnę również dodać, że co roku uroczystości towarzyszą spotkania w Izbie 
Regionalnej organizowane przez Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Wojnickiej gdzie 
mogą Państwo dowiedzieć się więcej o katastrofie samolotu. To cenna lekcja 
historii dla każdego z Nas. 

Tego dnia naszą gminę odwiedziła mieszkanka Gminy Gniezno - Alina Kłos, która 
zdobywa kolejne miejscowości na mapie w podróży rowerem dookoła Polski. 
Serdecznie dziękujemy Pani Alinie za wizytę i trzymamy kciuki za udaną podróż. 

W mijającym miesiącu, Gmina Wojnicz opublikowała przetargi na: 

• budowę instalacji iluminacji mostu wraz z oświetleniem drogowym mostu 
i dróg dojazdowych do mostu w gminie Wojnicz w ciągu drogi 
wojewódzkiej 975 

• budowę oświetlenia drogowego na terenie Gminy Wojnicz - w ramach 
poprawy infrastruktury drogowej 

• modernizację gminnych obiektów infrastruktury kulturalnej na terenie 
gminy Wojnicz 

Szanowni Państwo, informuję, że na dzień 8 września 2024 wyznaczony został 

termin wyborów Sołtysów i członków Rad Sołeckich na terenie Sołectw w Gminie 
Wojnicz oraz wyborów Przewodniczącego Zarządu Miasta Wojnicz i członków 

Zarządu Miasta Wojnicz. Wybory odbędą się w godzinach 800 - 17'. Zgłoszenia 

kandydatów do Sołeckiej i Miejskiej Komisji Wyborczej można dokonywać 

w terminie do 21 sierpnia 2024 r. w Urzędzie Miejskim w Wojniczu. Po powołaniu 

do dnia 22 sierpnia 2024 r. przez Burmistrza Wojnicza Sołeckiej i Miejskiej Komisji 
Wyborczej, jej skład i siedziba zostaną podane do publicznej wiadomości. Podane 
również zostanie miejsce przyjmowania zgłoszeń kandydatów na Sołtysa 

i członków Rady Sołeckiej przez Przewodniczącego Sołeckiej Komisji Wyborczej 
oraz Przewodniczącego Zarządu Miasta Wojnicz i członków Zarządu Miasta 
Wojnicz przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej. Formularze 
zgłoszeń można odebrać w Urzędzie Miejskim w Wojniczu (pak. 24) lub pobrać ze 
strony internetowej gminy. 
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Szanowni Państwo, pragnę również poinformować i serdecznie zaprosić 

wszystkich Państwa na tegoroczne Dożynki Gminy Wojnicz 2024, które odbędą 

się już jutro przy Domu Ludowym w Dębinie Zakrzowskiej. To wyjątkowe 

wydarzenie jest doskonałą okazją do wspólnego świętowania i radości, a także 

wyrażenia wdzięczności za plony i pracę rolników. 

Dziękuję za uwagę. 
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